
Zápis z Valné hromady
CZECH AIRGUN FIELD TARGET ASSOCIATION Z.S.

konané 14. 8. 2021 v Cholticích

Předsedající:
Zapisovatelka:
Ověřovatel zápisu:

Jakub vicher
Marta Růžičková
Michal Indruch

prŮněn Valné hromady:

Valnou hromadu zahájil předseda CAFTA z. s. Jakub Vicher a vzhledem
k nadpoloviční účasti členŮ spolku ji prohlásil za usnášeníschopnou
Zapisovatelkou byla zvolena Marta nŮžičt<ová a ověřovatelem zápisu
Michal Indruch.
Předseda CAFTA z. s. Jakub Vicher přednesl zhodnocení činnosti spolku
za rok2O2O, Marta RŮžičt<ová předložila hospodářskou zprávu za rok
2020 a Valná hromada ji odsouhlasila.
Předseda spolku poděkoval pořadatelŮm závodŮ, ocenil jejich snahu
konat společné akce i přes ztížené podmínky zpŮsobené vláními
opatřeními v souvislosti s Corona virem, zmínil také zrušené
mezinárodní závody v loňském roce
Připomněl nutnost využívat společného kalendáře pro pořádání závodŮ,
tak aby se větší soutěže nekonaly ve shodný termín
Předseda spolku pobídl jednotlivé kluby, aby předali podklady k
aktualizaci a doplnění údajŮ na webových stránkách spolku
Byla projednána možnost získání finanční podpory pro pořádání závodŮ
z Ministerstva obrany, kdy je potřeba v nejbližší době zpracovat projekt.
Na tom se bude podílet Jakub Vicher se Slavomírem Zimou, jednotlivé
kluby mají také možnost připravit rozpočet na akce jimi konané v
dalším roce á tím se do projektu a získání finančních prostředkŮ zapojit
Pro lepší vnímání HFT obecně ve společnosti a rozšíření tohoto sportu
byla prodiskutována nutnost změny názvu střelecké dísciplíny a také
např. označení části terče ,,kill" zóna a nahradit slovem ,,hit" zóna
Z Yad členŮ vzešel návrh na úpravu pravidel bodování, kdy při sklopení
terče, by byl střelci zapsán jeden bod, v ostatních případech (minutí
terče, zasažení terče mimo kill/hit zónu) nula bodŮ. Předešlo by se tak
sporným situacím, kdy není zcelajasné, zdabyl terč zasažen bez
sklopení mechanismu nebo byl zcela minut
Místo konání VČR v roce 2022 bude závislé na skutečnosti, zda bude
Česká republika (CAFTA z. s.) pořadatelem ME. Pokud ano, ME bude
probíhat v Cholticích a MČR v Tuhani. Pokud ME pořádat v piíštím roce
nebudeme, proběhne VČn s největší pravděpodobností opět
v cholticích.
Předseda spolku předal Valné hromadě zprávu o dění v mezinárodní
organizaci WHFTO.
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Reprezentační komise vznesla požadavek na doplněníjejích členŮ ze
současných 2 na 3 členy a navrhla jako dalšího člena Dušana Mandáta.
Valná hromada jej schválila jako třetího člena reprezentační komise, 23
přítomných bylo pro,4 se zdrželi hlasování,0 členŮ bylo proti tomuto
návrhu.
V závěrečné diskuzi vyzval předseda členy spolku k návrhŮm na nová
vhodná místa pro konánízávodŮ, zejména VČn.
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